
Dr. Lukács László György
országgyű lési képviselő

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Országgyű lés I"6i~esi a

Irományszám : ({I /I A O$'

	

Írásbeli kérdés

Érkezett 2016 JúN 0 8 .

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012.
évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a z

Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetéke s

minisztérium vezetőjéhez

„Szuperkórház — Jól átgondolták? ”

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A budapesti Szuperkórház létrehozásának terve régóta közbeszéd tárgya . Van, aki támogatja ,

van, aki inkább a meglév ő kórházakat fejlesztené. 2015 ősze óta nemhogy konszenzus, de arra
érdemes terv sem született, hiszen míg tavaly egy kórház létesítéséről vitázott az

Országgyűlés, addig 2016 . áprilisában már arról adott hírt a sajtó, hogy nem les z
szuperkórház Budapesten, majd június elején ott tartunk, hogy több ilyen intézmény felállítás a
van tervben, miközben bezárják a Péterfy és a Szent János Kórházakat . Pont az ország egyik

leghíresebb és legjobb kórházait, ahonnan a budapestiek és vidékiek egyaránt a magas

színvonalú ellátás megelégedettségével távozhattak .

Nem elfelejtendő , hogy a szuperkórház tervezésére és el őkészítésére egy milliárd forintot
különítettek el a 2016-os büdzséből és Balog Zoltán, az Emberi Erőforrások
Minisztériumának tárcavezetője a 62/2015 . számú utasításában 2015 . december 6. napjátó l

2016. június 5 . napjáig dr. Cserháti Pétert ki is nevezte az új budapesti kórházfejleszté s
előkészítéséért felelős miniszteri biztossá.

Mindezek fényében kérdezem Miniszter urat :

- Mekkora összeg áll még rendelkezésre a Szuperkórház tervezésére és előkészítésére
elkülönített 1 milliárdos összegb ő l?



- Mekkora javadalmazást kapott megbízásának ideje alatt dr. Cserháti Péter és milyen

eredményeket tud felmutatni leköszönő miniszteri biztosként?

- Átgondolták-e már a szuperkórház(ak) tervét annyira, hogy több, egymással szöge s
ellentétben álló kijelentésre ennék kapcsán nem kerül sor?

- Mi indokolja a Péterfy és Szent János Kórházak bezárását?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2016 . június 06 .

Tisztelettel :

Dr. Lukács László György

Jobbik Magyarországért Mozgalom
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